
 
 

Minnesanteckningar Klubbmöte SöBF 

Datum 2024-02-05  19:30 

Lokal: Teams 

Närvarande: 

Björn Bergvall Ordförande 

Eva Törning Vice Ordförande 

Klas Karlsson (M.A.C.) Sekreterare och kassör 

Johan Rundgren Ledamot 

  

Stefan Eriksson      Vingåkers BK 
Göran Johansson Vingåkers BK 
Åke Samuelsson  Team-Södertälje BK 
Ronny Pettersson   Team-Södertälje BK 
Anna Staflund   BK Brio 
Peter Dammhag   BK Force 

Frånvarande klubbar: BK Stallis, NBS, Taggen, KAIK, Etuna BK 

 

1 Mötet öppnas 

 Mötet öppnas av Björn som hälsar alla välkomna. 

 

2 Distriktsmästerskap  

● Bra genomfört 3-manna DM i Nyköping 3/2, det var stor spänning in i det sista. 

På herrsidan vann Vingåker dubbelt före Stallis. På damsidan vann Brio före Stallis. 

Klubbarna faktureras deltagaravgifter  från distriktet. 

Det stora intresset kan föranleda förändringar till kommande år 

● Para DM är genomfört i Katrineholm 16/12.Deltagaravgifter faktureras från distriktet  

● 55+ DM genomförs i Eskilstuna, final 3/3. Anmälan och betalning till hallen, se hemsidan 

● Junior o Ungdoms DM genomförs i Eskilstuna 24/3 

● Förfrågan om Mix -DM finns kanske till nästa verksamhetsår 

 

3 Ungdomsbowling 

Ungdomsledarkonferens sker 10-11/2. Inga representanter från förbundet. BK Brio deltar 

med två ledare. 

Ungdomsträffar är planerade till 2 gånger under våren. Camilla samordnar och informerar. 

Distriktskampen i Stockholm i slutet av säsongen är något vi ska delta i från Södermanland. 

Nya kontakpersoner från Södertälje meddelas oss på info@sobf.se. 

 

  



4 Utbildning 

SvBf kansli har en ny kontakt i Dennis Carletun Klebom och området Utbildning kommer att 

få större fokus framöver. Björn visade SvBf hemsida och Utbildningsplattformen (IUP). 

Vikten av att klubbarna skapar en integration mellan IOL (IdrottOnLine) och IUP påpekades, 

så att medlemmarna kommer in och kan anmäla sig till utbildningar. 

RF/SISU använder också IOL om klubbarna vill registrera aktiviteter och ansöka om stöd. SöBf 

har träffat RF/SISU och diskuterat hur våra klubbar skall utnyttja detta bättre. Förslag om att 

bli mer Verkstad, dvs kurs med egen dator i st f information. Ev i gruppform med alla 

föreningar tillsammans eller klubbvis. I båda fallen med handledning från RF/SISU och 

Distriktet. 

 

5 Serieförslag 

Björn redovisade serieförslaget som även finns återgivet på hemsidan.  

Serieförslag 2025/2026 

Det nya förslaget som ska beslutas i helgen på det Extra Förbundsmötet den 11/2 

diskuterades. Några bra synpunkter och frågor från klubbarna noterades. 

● Hur göra 3:e matchen rättvis i en 8-lagsserie? 

● Hur hanteras div4 i pyramiden? Bredaste basen i pyramiden är div3 

● Kan det bli “för korta” resor? 

● Vem bestämmer vardagsmatcher? 

● Damserien, vem beslutar och styr den? 

● Nya lag/klubbar startar i div4? 

Ytterligare synpunkter kan lämnas till Björn innan mötet, som tar med dessa till mötet och 

återkommer med svar.  

 

6 Övriga frågor 

4- manna serier i Södermanland diskuterades. Det finns ett intresse så vi tar tag i frågan igen. 

 

Björn påminde om att hela styrelsen nås via mailen info@sobf.se och att vi gärna tar emot 

förslag och synpunkter där. 

 

7 Avslutade av mötet 

Björn tackade för visat intresse och avslutade mötet efter en timme. 

 

 

 

 

 ………………………………………………                                                ………………………………………… 

Björn Bergvall                                    Klas Karlsson 

Ordförande                        Sekreterare               


